

Sharing Raya Cheer with the less fortunate

Festive seasons are always the best of times for sharing especially with the underprivileged in the community.

In conjunction with the Hari Raya festival, Sports Toto collaborated with the Malaysian Indian Congress (MIC) by donating hampers and duit raya to needy families in Cameron Highlands on 17 July 2014.

Datuk Seri G. Palanivel, MIC president cum Minister of Natural Resources and Environment took time out to hand out the goodies to 600 needy beneficiaries in Jelai and Tanah Rata, Cameron Highlands. The above-mentioned events also saw an entourage of Sports Toto staff volunteers assisted in distributing the mini hamper consisting of assorted foodstuff and goodies. These charity events were organized in line with Sports Toto's corporate social responsibility commitment for various sections of the society.

多多博彩与弱势群体共庆开斋佳节

佳节时期向来是共享美好时光的最佳时机，尤其是与弱势群体共庆佳节。配合开斋节的到来，多多博彩与国大党携手合作，于 2014 年 7 月 17 日在金马伦高原施赠礼包及开斋节“青包”给当地的亟需家庭。

国大党主席兼天然资源及环境部部长拿督斯里巴拉尼威特地拨冗出席这无比欢乐的活动，并捐赠礼品给 600 户来自金马伦高原日莱以及丹那拉打的受惠家庭。一支由多多博彩志愿员工组成的爱心团队也在上述施赠活动中，协助分发含有各类食品及日常用品的迷你礼包给受惠家庭。多多博彩为履行其企业社会责任而举办了这些慈善活动，旨在援助社会各阶层的亟需群体。